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И З В О Д  И З  З А П И С Н И К А 
 

са 23. редовне сједнице Скупштине града Градишка 
одржане 19.4.2023. године 

 
 Сједница је одржана у сали за сједнице Скупштине града Градишка са почетком у 
09.00 часова. 
 
Предсједавао је г. Миленко Павловић, предсједник Скупштине града Градишка. 
 
Скупштина је почела рад са 25 одборника. 
 
Одборници Јована Кодић, Томислав Ковачевић, Владимир Јанковић су правдали своје 
одсуство. Одобрник Зоран Векић није правдао одсуство. Одборник Зоран Кецман је 
најавио кашњење на сједницу.  

Поред одборника сједници су присуствовали: градоначелник Зоран Аџић, замјеник 
градоначелника Драгана Илић, начелник Службе градоначелника и начелници одјељења 
Градске управе, као и обрађивачи појединих материјала који су на дневном реду данашње 
сједнице.  
 
Сједници су присуствовали делегат у Вијећу народа Републике Српске Огњен Жмирић и 
народни посланик Радислав Дончић. 
 
Сједницу су пратила средства јавног информисања. Скупштину је директно преносила 
Радио телевизија Градишка путем Мтел-а канал 97 и Блиц нет-а канал 56.  

 
Предсједавајући је упитао одборнике да ли имају примједбе на Извод из записника са 22. 
редовне сједнице Скупштине града Градишка одржане 29.3.2023. године. Примједби није 
било и констатовано је да је усвојен Извод из записника са 22. редовне сједнице. 
 
Предсједник је дао на усвајање предложени Дневни ред. Дневни ред је једногласно 
усвојен након чега је предсједавајући прочитао усвојени Дневни ред за 23. редовно 
засједање Скупштине града Градишка. 
 

 
Д Н Е В Н И  Р Е Д 

 

 
1. Извјештај о извршењу Буџета града Градишка за 2022. годину. 

 
2. Извјештај о извршењу Акционог плана имплементације стратегије развоја 

локалних путева и улица на подручју града Градишка за 2022. годину. 
 

3. Извјештај о реализацији Плана утрошка средстава остварених од накнаде по 
основу кориштења шума и шумског земљишта на простору града Градишка за 
2022. годину. 
 

4. Извјештај о реализацији Плана кориштења средстава остварених од 
концесионе накнаде за 2022. годину. 

 
5. Извјештај о реализацији Програма заједничке комуналне потрошње за 2022.  

годину. 
 

6. Извјештај о реализацији Програма уређења градског и осталог грађевинског 
земљишта за 2022. годину. 
 

7. Извјештај о реализацији Програма текућег одржавања и реконструкције 
локалних и некатегорисаних путева за 2022. годину. 
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8. Извјештај о реализацији Програма текућег одржавања и реконструкције 

хидромелиoрационог система за 2022. годину. 
 

9. Извјештај о реализацији Програма кориштења средстава остварених по основу 
накнада од  пољопривредног земљишта у 2022. години. 
 

10. Извјештај о реализацији Програма подршке развоју пољопривреде за 2022. 
годину. 
 

11. Извјештај о реализацији Програма подршке руралном развоју за 2022. годину. 
 

12. Извјештај о реализацији Програма подршке предузетништву за 2022. годину. 
 

13. Извјештај о реализацији Програма социјалне заштите за 2022. годину. 
 

14. Извјештај о реализацији Програма борачко – инвалидске заштите и заштите 
цивилних жртава рата за 2022. годину. 

 
15. Извјештај непрофитних организација о кориштењу средстава Буџета Града и 

стању у области невладиног сектора за 2022. годину. 
 

16. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Културни центар“ Градишка за 
2022. годину. 

 
17. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Завичајни музеј“ Градишка за 

2022. годину. 
 

18. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Народна библиотека“ Градишка 
за 2022. годину. 

 
19. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Туристичка организација града 

Градишка“ за 2022. годину. 
 

20. Извјештај о пословању и годишњи обрачун „Развојна агенција Градишка - 
РАГА“ за 2022. годину. 

 
21. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈП СЦ „Servitium“ Градишка за 2022. 

годину. 
 

22. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈП „Радио телевизија Градишка“  за  
2022. годину. 

 
23. Информација о стању противградне превентиве и припремама за сезону 2023. 

године на подручју града Градишка. 
 

24. Приједлог Одлуке о додјели Повеље Почасни грађанин града Градишка. 
 

25. Приједлог Одлуке о додјели јавних признања града Градишка. 
 

26. Приједлог Одлуке о допуни Одлуке о организовању пословања ЈУ за 
предшколско образовање и васпитање дјеце „Лепа Радић“ Градишка. 

 
27. Приједлози аката из области имовинско-правних односа: 

- Одлука о продаји неокретности непосредном погодбом Привредном друштву „CD 
TRANSPORT“ д.о.о. Градишка.  
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- Одлука о о продаји непосредном погодбом неизграђеног грађевинског земљишта у 
оквиру Регулационог плана „Агроиндустријска зона Нова Топола“ caмосталном 
предузетнику Цвијић Драгиши. 

 
28. Разрјешења и именовања: 

- Рјешење о именовању Савјета за праћење измјене дијела Регулационог плана 
насеља „Крошња“. 
 

29. Одборничка питања. 
 

 
Р А Д  И  З А К Љ У Ч Ц И 

 
 

АД - 1 
 

Извјештај о извршењу Буџета града Градишка за 2022. годину. 
 

Уводно образложење дао је начелник Одјељења за финансије Никола Мумало. 
 
Замјеник предјседника Одбора за буџет и финансије Синиша Аџић је прочитао мишљење 
Одбора: Одбор за буџет и финанасије Скупштине града Градишка на сједници одржаној 
18.4.2023. године разматраo је: 

 
1. Извјештај о извршењу Буџета града Градишка за 2022. годину. 

 
Одбор је једногласно усвојио мишљење да се предметни акт може упутити Скупштини на 
разматрање у предложеном тексту. 
 

Учешће у дискусији је узео. Одборник Зоран Латиновић који је у расправи учествовао и 

испред Клуба одборника СДС-ПДП.  

Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 
Одборник Зоран Кецман сједници присуствује од овог дијела засједања. Ради се са 26 
одборника. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о извршењу Буџета града Градишка за 2022. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД - 2 
 

Извјештај о извршењу Акционог плана имплементације стратегије развоја локалних 
путева и улица на подручју града Градишка за 2022. годину. 

 
Уводно образложење дала је Здравка Мацура испред Одјељења за комуналне и 
стамбене послове. 
 
За расправу није било пријављених. 
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Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

О Д Л У К У 
 

о усвајању Извјештаја о извршењу Акционог плана имплементације стратегије 
развоја локалних путева и улица на подручју града Градишка за 2022. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 3 
 

Извјештај о реализацији Плана утрошка средстава остварених од накнаде по основу 
кориштења шума и шумског земљишта на простору града Градишка за 2022. годину. 

 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Плана утрошка средстава остварених од 
накнаде по основу кориштења шума и шумског земљишта на простору града 

Градишка за 2022. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 4 
 

Извјештај о реализацији Плана кориштења средстава остварених од концесионе 
накнаде за 2022. годину. 

 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Плана кориштења средстава остварених од 

концесионе накнаде за 2022. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 5 
 

Извјештај о реализацији Програма заједничке комуналне потрошње за 2022. годину. 
 

За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
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З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Извјештаја о реализацији Програма заједничке комуналне потрошње за 
2022. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 6 
 

Извјештај о реализацији Програма уређења градског и осталог грађевинског 
земљишта за 2022. годину. 

 
Предсједаник Миленко Павловић је прочитао мишљење Комисије за просторно уређење:  
Учешће у расправи је узео одборник Бранислав Мракић. 
 
За расправу није било пријављених. 
 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Програма уређења градског и осталог 

грађевинског земљишта за 2022. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 7 
 

Извјештај о реализацији Програма текућег одржавања и реконструкције локалних и 
некатегорисаних путева за 2022. годину. 

                                                                                             
 

Учешће у расправи је узео одборник Бранислав Мракић. 
 

Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Програма текућег одржавања и реконструкције 

локалних и некатегорисаних путева за 2022. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 8 
 

Извјештај о реализацији Програма текућег одржавања и реконструкције 
хидромелиoрационог система за 2022. годину. 

 
За расправу није било пријављених. 
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Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Програма текућег одржавања и реконструкције 

хидромелиoрационог система за 2022. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 9 
 

Извјештај о реализацији Програма кориштења средстава остварених по основу 
накнада од  пољопривредног земљишта у 2022. години. 

 
Учешће у расправи је узео одборник Бранислав Мракић. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Програма кориштења средстава остварених по 

основу накнада од  пољопривредног земљишта у 2022. години. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 10 
 

Извјештај о реализацији Програма подршке развоју пољопривреде за 2022. годину. 
 

Учешће у расправи су узели одборници Бранислав Мракић и Зоран Латиновић. Одборник 
Латиновић је предложио да се покуша видјети са овим 200, 300 хиљада или да се можда 
нађу додатни извори да се поново покуша дати иницијатива према Министарству 
пољопривреде у смислу изградње заливних система, изградње акумулација за 
наводњавање воћњака у Поткозарју.  

 
Одборници Владимир Јанковић и Томислав Ковачевић присуствују сједници од овог 
дијела засједања. 

 
Зоран Тубин испред Одјељења за пољопривреду и рурални развој је дао одогворе на 
постављена питања. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Програма подршке развоју пољопривреде за 

2022. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 11 
 

Извјештај о реализацији Програма подршке руралном развоју за 2022. годину. 
 

 
Учешће у расправи су узели одборници Бранислав Мракић, Страхиња Јуришић, Томислав 
Ковачевић и Зоран Латиновић. Одобрник Бранислав Мракић је у расправи учествовао 
испред Клуба одборника СДС-ПДП.  
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Програма подршке руралном развоју за 2022. 

годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 12 
 

Извјештај о реализацији Програма подршке предузетништву за 2022. годину. 
 

За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Програма подршке предузетништву за 2022. 

годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД - 13 
 

Извјештај о реализацији Програма социјалне заштите за 2022. годину. 
 

Предсједник Савјета за здравство и социјалну заштиту Бојан Вујановић је прочитао 
мишљење Савјета: Савјет за здравство и социјалну заштиту Скупштине града Градишка 
на сједници одржаној 18.4.2023. године разматраo је: 
 

1. Извјештај о реализацији Програма социјалне заштите за 2022. годину. 
             
Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акт може упутити Скупштини на 
разматрање у предложеном тексту. 
                                                                                             
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
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З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Извјештаја о реализацији Програма социјалне заштите за 2022. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 14 
 

Извјештај о реализацији Програма борачко – инвалидске заштите и заштите 
цивилних жртава рата за 2022. годину. 

 
Предсједник Одбора за борачка питања Душан Кочић је прочитао мишљење Одбора: 
Одбор за борачка питања Скупштине града Градишка на сједници одржаној 18.4.2023. 
године разматраo је: 
 

1. Извјештај о реализацији Програма борачко – инвалидске заштите и заштите 
цивилних жртава рата за 2022. годину. 

 
Одбор је једногласно усвојио мишљење да се предметн акт може упутити 

Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Програма борачко – инвалидске заштите и 

заштите цивилних жртава рата за 2022. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

 
АД – 15 

 
Извјештај непрофитних организација о кориштењу средстава Буџета Града и 

стању у области невладиног сектора за 2022. годину. 
 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Извјештаја непрофитних организација о кориштењу средстава Буџета 

Града и стању у области невладиног сектора за 2022. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 16 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Културни центар“ Градишка за 2022. 
годину. 

 
Замкеник предсједника Савјета за образовање и културу Марко Шукало је прочитао 
мишљење Савјета: Савјет за образовање и културу Скупштине града Градишка на 
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сједници одржаној 18.4.2023. године разматраo је: 
 

1. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Културни центар“ Градишка за 2022. 
годину. 

 
2. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Завичајни музеј“ Градишка за 2022. 

годину. 
 

3. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Народна библиотека“ Градишка за 
2022. годину. 

 
4. Приједлог Одлуке о допуни Одлуке о организовању пословања ЈУ за предшколско 

образовање и васпитање дјеце „Лепа Радић“ Градишка. 
 
Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акти могу упутити 

Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈУ „Културни центар“ 

Градишка за 2022. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 17 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Завичајни музеј“ Градишка за 2022. 
годину. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈУ „Завичајни музеј“ 

Градишка за 2022. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 18 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Народна библиотека“ Градишка за 
2022. годину. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
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О Д Л У К У 
 

о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈУ „Народна библиотека“ 
Градишка за 2022. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 19 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Туристичка организација града 
Градишка“ за 2022. годину. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈУ „Туристичка 

организација града Градишка“ Градишка за 2022. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

Директор ЈУ „Туристичка организација града Градишка“ Валентина Перић се обратила 
Скупштини и позвала све присутне на манифестацију „Здравофест“. 

 
АД – 20 

 
Извјештај о пословању и годишњи обрачун „Развојна агенција Градишка - РАГА“ за 

2022. годину. 
 

За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна „Развојна агенција 

Градишка - РАГА“  за 2022. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 21 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун  ЈП СЦ „Servitium“ Градишка за 2022. 
годину. 

 
Предсједник Савјета за спорт Ново Милановић је прочитао мишљење Савјета: Савјет за 
спорт Скупштине града Градишка на сједници одржаној 18.04.2023. године разматраo је: 
 

1. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈП СЦ „Servitium“ Градишка за 2022. 
годину. 
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Комисија је једногласно усвојила мишљење да се предметни акт може упутити Скупштини 
на разматрање у предложеном тексту. 
 
Учешће у расправи су узели одборници Весна Глувић Челић, Томислав Ковачевић, Бојан 
Вујановић, Ново Милановић, Зоран Латиновић и Миленко Павловић. 
 
Директор ЈП СЦ „Servitium“ Градишка Милош Вујинић је дао одговоре на постављена 
питања. 
 
Право на реплику је искористила одборница Весна Глувић Челић. 

 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈП СЦ „Servitium“ 

Градишка  за 2022. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 22 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈП „Радио телевизија Градишка“ за  
2022. годину. 

 
Учешће у расправи су узели одборници Зоран Латиновић, Бранислав Мракић и Томислав 
Ковачевић. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈП „Радио телевизија 

Градишка“ за 2022. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 23 
 

Информација о стању противградне превентиве и припремама за сезону 2023. 
године на подручју града Градишка. 

 
Учешће у расправи је узео одборник Ново Милановић који је предложио да противградана 
сезона треба почети раније. 

 
Данијел Стојановић, руководилац Одјељења за опште и административне послове у ЈП 
„Противградна превентива Републике Српске“ је дао одговоре на постављена питања. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Скупштина је једногласно усвојила  
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З А К Љ У Ч А К  
 
Скупштина града Градишка тражи од Владе Републике Српске и Министарства 
пољопривреде, шумарства и водопривреде да размотре могућност измјене 
законске регулативе како би противградна сезона почела раније обзиром да смо ове 
године имали појаву временских непогода прије почетка сезоне брањења. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 
Информација о стању противградне превентиве и припремама за сезону 2023. 
године на подручју града Градишка примам се к знању. 

 
АД – 24 

 
Приједлог Одлуке о додјели Повеље Почасни грађанин града Градишка. 

 
Предсједник Комисије за јавна признања Томислав Ковачевић је прочитао мишљење 
Комисије: Комисија за јавна признања Скупштине града Градишка на сједници одржаној 
4.4.2023. године разматрала је приједлог Градоначелника за додјелу Повеље Почасни 
грађанин града Градишка.  
 
Комисија је једногласно утврдила мишљење да је приједлог Градоначелника оправдан и у 
потпуности га подржава.  
 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Скупштина је једногласно усвојила  
 

О Д Л У К У 
 

 о додјели Повеље Почасни грађанин града Градишка. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 25 
 

Приједлог Одлуке о додјели јавних признања града Градишка. 
 

Предсједник Комисије за јавна признања Томислав Ковачевић је прочитао мишљење 
Комисије: Комисија за јавна признања Скупштине града Градишка на сједницaма 
одржаним 4.4. и 18.4.2023. године разматрала је пристигле приједлоге за додјелу јавних 
признања те утврдила Приједлог Одлуке о додјели јавних признања града Градишка. 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Скупштина је једногласно усвојила  
 

О Д Л У К У 
 

о додјели јавних признања града Градишка. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 26 
 

Приједлог Одлуке о допуни Одлуке о организовању пословања ЈУ за предшколско 
образовање и васпитање дјеце „Лепа Радић“ Градишка. 

 
Предсједник Миленко Павловић је прочитао мишљење Комисије за статутарна питања и 
прописе: Комисија за статутарна питања и прописе Скупштине града Градишка на 
сједници одржаној 19.4.2023. године разматрала је: 

 
 

1. Приједлог Одлуке о допуни Одлуке о организовању пословања ЈУ за предшколско 
образовање и васпитање дјеце „Лепа Радић“ Градишка. 

 

Комисија је једногласно усвојила мишљење, да се предметни акт  може упутити 
Скупштини града на разматрање у предложеном тексту.  
 
 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Скупштина је једногласно усвојила  
 

О Д Л У К У 
 

о допуни Одлуке о организовању пословања ЈУ за предшколско образовање и 
васпитање дјеце „Лепа Радић“ Градишка. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
Народни посланик Радислав Дончић је искористио своје право да се обрати Скупштини. 
 
Градоначелник се такође обратио Скупштини након излагања народног посланика 
Дончића. 

 
АД – 27 

 
Приједлози аката из области имовинско-правних односа: 

- Одлука о продаји неокретности непосредном погодбом Привредном друштву „CD 
TRANSPORT“ д.о.о. Градишка.  

- Одлука о  продаји непосредном погодбом неизграђеног грађевинског земљишта у 
оквиру Регулационог плана „Агроиндустријска зона Нова Топола“ caмосталном 
предузетнику Цвијић Драгиши. 

 
Уводно образложење за све алинеје дао је начелник Службе градоначелника Драгутин 
Ковачевић. 
 
За расправу није било пријављених. 
 
 

 Одлука о продаји неокретности непосредном погодбом Привредном друштву 
„CD TRANSPORT“ д.о.о. Градишка. 

 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
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О Д Л У К У 
 

о продаји неокретности непосредном погодбом Привредном друштву „CD 
TRANSPORT“ д.о.о. Градишка. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 
 

 Одлука о продаји непосредном погодбом неизграђеног грађевинског 
земљишта у оквиру Регулационог плана „Агроиндустријска зона Нова Топола“ 

caмосталном предузетнику Цвијић Драгиши. 
 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о продаји непосредном погодбом неизграђеног грађевинског земљишта у оквиру 

Регулационог плана „Агроиндустријска зона Нова Топола“ caмосталном 
предузетнику Цвијић Драгиши. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 28 
 

Разрјешења и именовања: 

 Рјешење о именовању Савјета за праћење измјене дијела Регулационог плана 
насеља „Крошња“. 

 
 

- Рјешење о именовању Савјета за праћење измјене дијела Регулационог плана 
насеља „Крошња“. 

 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о именовању Савјета за праћење измјене дијела Регулационог плана насеља 
„Крошња“. 

(Тања Кесер р. Мартић, Милан Хрвачевић и Жељко Билбија) 
 

(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 29 
 

Одборничка питања: 
 
 
Коментара одговора на постављена питања није било јер питања на претходној сједници 
нису ни постављана.  
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Нова питања: 
 
Одборник Зоран Кецман 
 

1. „Докле се дошло са захтјевом за насипањем банкина у поменутој мјесној заједници 
који смо упутили 8.2.2023. године и сјечом дрвећа у околини школе у поменутој 
мјесној заједници? 
 

2. Када ће се пресвлачити асфалтни путеви на релацији Доњи Карајзовци – Горњи 
Карајзовци, центар Петровог Села – школа Петрово Село, пут од Горњих 
Карајзоваца до центра Сефероваца од Сефероваца до Вакуфа, пут од Србачке 
цесте до краја Кочићева. Морам напоменути да су поменути путеви рађени 1980-
1982. године. Свако крпљење нема ефекта већ једино рјешење је пресвлачење.“ 
 
 

Одборник Страхиња Јуришић 
 

1. „Грађане, риболовце и мене занима да ли Град Градишка заједно са Цивилном 
заштитом и СРД Амур, може да покрене иницијативу деминирања заосталих 
минских поља на територији Града.  
Град Градишка нема пуно миснких поља, углавном се она налазе у Мачковцу, 
Орахови и дијелу градске зоне од Кајака до Шелемеза (старе депоније). 
Риболовци су претходне године нашли око десет експлозивних направа на обали 
ријеке Саве.  
Прије неколико дана завршено је шеталиште од шљункаре до Грађевине, а баш ту 
не дијелу Кајака па до старе депоније налази се највише заосталих мина. 
Требамо покушати спријечити немиле догађаје, а уједно ћемо добити уређену и 
чисту обалу и град. 
 

2. Мјештани мјесне заједнице Бок Јанковац и Мачковац су изградили, уредили и 
одржавали гробље у Мачковцу. Такође планирају нове инвестиције као што су 
ограђивање и уређење нових и постојећих стаза. 
Мјештане и црквени одбор занима да ли је могуће и на који начин да земљиште 
гробља пређе у власништво мјесне заједнице.“ 
 
 

Одборник Душан Ристић 
 

1. „На молбу грађана МЗ Лужани постављам следеће питање: 
Ко је задужен за постављање вертикалне сигнализације са ознаком насељеног 
мјеста? У овом случају ријеч је о насељеном мјесту Лужани гдје не постоји никаква 
сигнализација о наведеном насељу. Овим путем вас молим да ријешите овај 
проблем ако је у надлежности одјељења наше локалне самоуправе, а ако је 
надлежна Републичка инспекција онда вас молим да им упутите допис како би 
исти проблем и ријешили. 
 

2. Велики број грађана ми се јавио са проблемом лоше сигнализације на путном 
правцу Градишка – Врбашка тј. на укључењу за ауто-пут Градишка-Бањалука гдје 
велики број возача „пролази“ укључење на ауто-пут те блокира друге путне 
дионице приликом окретања на истим. Ту се углавном ради о возачима који су из 
иностранства или лицима који не живе у Градишци али како смо ми озбиљна 
Градска управа мислим да можемо утицати на надлежне институције да се постави 
боља сигнализација за укључење на ауто-пут чиме би овај проблем адекватно 
ријешили. 
 

3. Докле се стигло са причом око средњошколских стипендија, на једној од  
претходних сједница је било приче о проналажењу могућности за увођење истих? 
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4. Када ће се инфраструктурно уредити улица Подградачка у МЗ Крушкик? У тој 
улици нема ни расвјете нити асфалта, а ако узмемо у обзир чињеницу да је 
Крушкик градско/приградско насеље и да у тој улици живи велики број наших 
грађана сматрам да је неопходно што прије уредити исту, а сами мјештани су ме 
замолили да поставим ово питање.“ 

 
 
 

Сједница је завршена у 13:57 часова. 
 
 
Записник водила Маја Зрнић. 

 
 
 

                СЕКРЕТАР                                   ПРЕДСЈЕДНИК 
        СКУПШТИНЕ ГРАДА                                                              СКУПШТИНЕ ГРАДА 
 
             Немања Панић                                                                        Миленко Павловић 


